
Rullering handlingsplan idrettsplan vår 2017  

Kommunedelplan for idrett, aktivitet og friluftsliv 2016-2024 vart vedteken i kommunestyret 27. 

oktober 2016. Regelverket krev at anlegg ein ønskjer å søkja spelemidlar for, skal vera med i 

handlingsprogrammet i Kommunedelplan for idrett, aktivitet og friluftsliv. Handlingsprogrammet i 

planen må difor rullerast ein gong årleg. 

1: 

Framlegg om at prosjektet grusa turløype med lys Lindås vert flytta over på langtidsprogrammet:  

Det er per i dag ikkje noko lokalt initiativ for å få bygt eit slikt anlegg i Lindåsbygda. Det vert derimot 

jobba aktivt med andre tiltak innan turløyper. Desse vil utløyse andre tilskot,  men ikkje stetta kravet 

til ei grusa turløype.  

Kommentar frå IR, skulle lagt på langtidsprogrammet saman med andre tilsvarande løyper på blant 

anna Knarvik og Ostereidet. 

2: 

Framlegg om at rehabilitering kunstgras og friidrettsanlegg Nordhordlandshallen vert tatt inn i 

handlingsprogrammet: 

Dette prosjektet var lagt inn i økonomiplanen for 2017 før den reviderte idrettsplanen blei vedtatt og 

skulle vert lagt inn i gjeldande plan. Anlegget har vore brukt i 15 år. Forventa levetid for 

kunstgrasbaner vert ofte rekna å vera 10 år. Særleg friidrettsdekket ber preg av stor slitasje. 

Framlegg at denne vert set på nr 2 i handlingsprogrammet.  

Kommentar frå IR, var på budsjettplan men ein glipp frå administrasjonen gjorde at denne ikkje 

kom på prioriteringslista. 

3:  

Framlegg Osterhallen: 

Framlegg om at det vert sett av 1 million til Osterhallen i 2018 og at total ramma for hallen vert auka 

til kr. 50 000 000: 

Osterhallen er sett opp med 20 millionar i 2019. Dersom ein skal få til byggjestart i løpet av 2019, må 

det løyvast midlar til å starta planlegginga i 2018. Det vert lagt inn kr. 30 000 000 i 2020 og for 2019 

bli summen justert til kr. 19 000 000 

Kommentar frå IR, dette er info om pris auke for tiltaka. 

4:  

Framlegg hall i Knarvik og Alversund: 

Totalramma for hallane i Knarvik og Alversund vert justert til kr. 67 500 000.- for kvar av dei. 

Kommentar frå IR, dette er info om pris auke for tiltaka. 

 

Styret i Lindås Idrettsråd anbefaler at årsmøte vedtar dei 4 punkta til endring i idrettsplanen ifm. 

rulleringa. Einstemmig vedtatt på årsmøte i LIR 07.06.2017 iht. innstilling frå Kultureininga 

v/Øyvind Stang. 


